
 

Schriftelijke vragen ex Art 38 RvO 
 

 

Aan:   Het College van Burgemeester en Wethouders Gemeente Groningen 

Betreft:  Schriftelijke vragen vertraging versterking CBS De Til (basisschool Thesinge) 

Datum:  18 januari 2022 

 

Geacht college,  

Voor de kerstvakantie trokken meerdere ouders en Dorpsbelangen Thesinge aan de bel over de 

vertraging van de versterking van de basisschool de CBS De Til in Thesinge. De ouders en Dorpsbelangen 

Thesinge hebben grote zorgen over deze vertraging. De school is sinds februari niet meer in gebruik. Er 

hebben door de aannemer wel sloopwerkzaamheden plaatsgevonden, maar sindsdien is de versterking 

stopgezet. Sinds februari 2021 worden de kinderen van de CBS De Til met de bus naar het voormalige 

schoolgebouw van De Huifkar in Ten Boer gebracht.  

Naar aanleiding van het stopzetten van de versterking en de grote vertraging die dit met zich meebrengt, 

hebben de ouders en bewoners van Thesinge grote zorgen over het voorbestaan van de school. Er zijn 

vooral zorgen over de onaantrekkelijkheid voor nieuwe kinderen (uit Thesinge) om nu te kiezen voor CBS 

De Til. Daarnaast bestaat er veel onzekerheid over de oplevering van de school. De ouders vrezen dat dit 

niet gaat lukken voor de start van het nieuwe schooljaar (2022-2023). 

Na een bezoek aan Thesinge en gesprekken met meerder ouders en Dorpsbelangen, heeft de SP-fractie 

de volgende vragen aan het college van burgemeester en wethouders: 

1. Is het college van B&W op de hoogte van de petitie van Dorpsbelangen Thesinge en 

de Medezeggenschapsraad van basisschool de Til?1 Op welke manier duidt het college dat deze 

petitie, in een klein dorp als Thesinge, 157 keer (12-01-2022) is ondertekend?  

2. Op welke manier is het college van B&W betrokken bij de vertraging en versterking van CBS De 

Til?  

3. Waarom zijn de versterkingswerkzaamheden met de aannemer door de NCG gestopt? 

4. Waarom is er gekozen voor een nieuw aanbestedingstraject? Komt dit omdat de NCG problemen 

had met de kosten die de vorige aannemer ervoor in rekening wilde brengen? Zo ja, hoe hoog 

waren die kosten en waarom wilde de NCG deze niet betalen maar koos zij voor vertraging? Zo 

 
1 www.petities.com/versterkingstraject_detil  

http://www.petities.com/versterkingstraject_detil


niet, wat was dan de reden dat er niet verder gewerkt is met de vorige aannemer? 

5. Start het versterkingstraject van de CBS De Til opnieuw in de tweede week van februari? Zo niet, 

waarom niet? 

6. Is het college met de SP-fractie van mening dat de versterkte school voor de start van het 

nieuwe schooljaar 2022-2023 moet worden opgeleverd? Zo ja, is dit haalbaar? Zo niet, waarom 

niet? 

7. Is het college met de SP-fractie van mening dat de huidige oplossing, van busvervoer naar het 

voormalige schoolgebouw van De Huifkar in Ten Boer, een onwenselijke situatie is om meer dan 

1,5 jaar voort te laten bestaan? Zo ja, wat gaat het college hieraan doen? Zo niet, waarom niet? 

8. Wat zijn de totale kosten van dit busvervoer tot nu toe? Wie is er verantwoordelijk voor deze 

kosten en wie betaalt deze kosten? 

9. Wat doet het college van B&W om ervoor te zorgen dat de versterkte school voor de start van 

het nieuwe schooljaar 2022-2023 wordt opgeleverd? 

 

Met vriendelijke groet, 

Jimmy Dijk  

SP  


